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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 13.08.2024 
Deltagere: 
 
 
 
 
 
Fravær:                                  

Morten Forland, Jørn Michalsen, Anne Mette Klokkerud, 
Henriette Angelica Bakkeli Götz, Thomas Gøtz, Morten Riis 
Andersen, Petter Farstadvoll, Petter Tiltnes, Benthe Jordin. 
 
 
 
Anders Røynås 

 
Dato: 

 
13.08.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 07.05.2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Prioriterte oppgaver side forrige møte  

• Ferietid 

• Planlegging ritt i august 

• Lage utast klubb-håndbok 

Prioriterte oppgaver fremover  

• Ritt i august 

• Jobbe med klubb-håndbok 

• Forberede strategisamling 

• Jobbe mot forslag om elsykkeforbud 

• Daglig leder-samling OIK 14. august 

• Mange løpende saker 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten R. A:  
Treninger 
Fellestreninger starter nå opp igjen etter ferien. Flere har invitert til 

treninger også i ferien. 

Planer framover 
Følge opp gruppene slik at det ligger treninger ute og oppfordre til 

bla. å bli med på klubbmesterskapene.  

Vil jobbe for å gjenta Color Line Tour også neste år. Er et veldig 

godt alternativ til ritt på Østlandet 
Tanken er å ha 2 grupper i 2025. Gruppe 1-2 for seg og 3-4 for seg.  

Man vi ikke komme lenge etter hverandre i mål da de beste starter 
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sist. Dette gjør at logistikken rundt transporten allikevel vil være 

smidig.  

Espen H:  
Espen redegjorde for NM i Bodø.  Mange juniorer som gjorde det 
veldig bra. For U23 gikk det fort i feltet. Seniorfeltet gikk lynraskt, 
og det var tøft for rytterene å henge med. Noen få klubb-ryttere 
hang med over 9 runder, resten falt av. Valgte å støtte U6 grunnet 
at “Tour The Fjells” ble avlyst. U6 er et stort og populært 
ungdomsritt i Sverige med gode resultater.  
 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T/Petter F:  
Ikke noen oppgaver som henger. Det har vært sommerferie, men 

en del aktivitet.  

Trysil helg 2024 helgen 20-22.september – Frøy overtar Trysil! 

Ungdomsgruppen 13-14 drar på helgesamling – uten foreldre, kun 

med trenere. Leid større hytter.  KIDS (KIDS 7-9 og 71 i KIDS 10-12) 

drar på familie samling.  

NM i Vigrestad på Jæren har vært gjennomført. Mange klubb-

ryttere med, og mange gode resultater. Oda kapret Kongepokalen.  

VM i Andorra 2024Sondre Rokke, Oda LaForce, Aksel LaForce og 

Martin Farstadvoll er tatt ut i VM. Fantastisk at så mange av 

klubbens ryttere er tatt ut til VM.  

XCE i Ålen i Tyskland 

Sondre og Martin var i Ålen og syklet XCE midt i gågatene. 

Morsomt ritt som egentlig passer våre smidige løpere godt men 

tøff erfaring for begge to. 

EM for ungdommer i Huskvarna 2024 Ble avholdt nå i starten av 

august, Frøy hadde disse i alderen 13-16år. 

Olav Lindheim, Nicolai Mosvoll, Einar Biørn-Lian, Martin Bringsjord, 

Torgrim Mæland, Halvor Longva, Ole Sigurd Biørn-Lian og Ulf-

Håkon Jordin. 

Birken 2024 

Frøy har bestilt og satt opp felles buss fra Skullerud tur/retur 

Birken 31.8, som vi pleier. 

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Espen H:  
Vært rolig i sommer på banen men tar seg opp nå. Har fått ca. kr. 
200 000,- å kjøpe barne og ungdomssykler til banen. Det må settes 
i gang en tverrfaglig/klubb-messig gruppe som kan arrangere ritt 
på banen i fellesskap, NM m.m. Er viktig med godt samarbeide 
mellom klubber her (Sola modellen).  
 
Det er et kurs om heter Prøv Banesykling som går hver lørdag. 
Dette kurset vil være gratis fremover og gir anledning for de som 
ikke har prøvd å sykle å få en rask innføring i hva som trengs for å 
sykle på banen samt får testet det ut. 
 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Det er skjedd lite i juli. Første lørdagen i oktober så skal det være et 
arrangement/evenement i regi av Sparebanken 1.  
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Rapport/innspill fra materialforvalter Thomas Gøtz Dagens Leasingavtale utløper i 2024. Thomas har innhentet diverse 
pristilbud på bil/leasing. Gjennomgang av disse.  
Vedtak: Går videre med tilbud fra Møller/Skda. Enten fire-hjuls 
eller to-hjuls trekk. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Gjennomgang regnskap/tall pr. 31.07.2024: Gjennomgang av 
vedlegg innsendt av Anders.  
Fordeling av inntekter på ritt mangler fortsatt ref. saldo konto 
3163 kr. 736 728,-. Økonomien ligger godt ann, og med et lite 
overskudd “so far”. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
Ved forrige styremøte var det 797 medlemmer. Medlem nr. 800,- 
er siden kommet på plass og blir behørig “markert” med trøye. Pr. I 
dag har vi 806 medlemmer. Antallet øker jevnt fordelt mellom 
kvinner og menn, så det er gledelig positivt. 
 
Det jobbes med jentesamling. Det er søkt om midler fra NCF, og 
fått innvilget 10 000,- til terreng-samling. Tilsvarende er innvilget 
til landeveis-treff på sikt. Det vil bli arrangert terreng-samling i 
Halden i slutten av august, hvilket vil foregå et par helger før 
Norges-cup. Budsjett og invitasjon til treffet er på plass. Invitasjon 
sendes ut om kort tid med en beskjeden egenandel som 
påmeldingsavgift. 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Status ritt IF Frøy 2025 pr. 13.08.2024 

Jørn har vært i dialog med Cato og Hege i NCF om klubben sine ritt 

i 2025. Det er fortsatt ikke mulig endelig å sette datoer for våre 

ritt, fordi UCIs kalendre ikke er klare. 

Oslo tredagers 
Her legger vi opp til samme helg som i fjor, dvs 9-11 mai. Helgen 

før er det Ringerike Grand Prix/Sundvolden Grand Prix – samt 

antakelig Rye Bike. Festival helgen etter er lørdag 17. mai. 

NM rundbane/terreng 
UCIs dato er andre helg i juli, men det er en dårlig helg. Det samme 

er første helg. UCI har blokkert de to siste helgene i juli, men en av 

disse frigjøres antakelig. Vi håper på 21-22 juni. Helgen etter er det 

NM i fellesstart. 

Terrengsykkelrittet 
Dato her bestemmes etter at NM rundbane er bestemt. Vi forsøker 

å få den lørdagen før (alternativt lørdagen etter). 

Jokermesterskapet landevei 
Her legger vi opp til tredje helg i august – dvs samme helg som 

Holmenkollen i år. 

Jørn vil invitere til startmøter for komiteer for de forskjellige rittene 

i september. Noen få må delta på flere/alle, mens mange må delta 

på alle. 

Oppfølgning fra forrige møte: 
 

 
 

 
 

Innkomne forslag: 
 
 
Klubbmesterskap i CX for andre 

 
 
 
Morten 

 
 
Gjennomgang av forslag fra Dagfinn om arrangering av 
klubbmesterskap for andre klubber under Norway Cross.  En god 
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klubber 
 
 
 
Klubbhåndbok for IF røy 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henvendelse i fra mor med sønn med 
utfordringer 
 
Gravelty – Arrangering av NorgesCup 
Utfor 

Forland 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Alle 

ide men vi tester det ut med egen klubb først i år - før vi evt. 
inviterer andre klubber med til dette. 
 
Veiledning/utkast til klubbhåndbok for IF Frøy. 
Jørn har laget utkast til ny klubb-håndbok. Det er i utgangspunktet 
en omfattende jobb, som alle klubber oppfordres til å etablere og 
ta i bruk.  
 
Jørn har begynt å fylle ut klubbhånd-boken men dette er et arbeide 
som vil ta tid.  Følges opp på strategimøte i høst og på neste 
styremøte. 
 
Vi følger opp saken, og finner en løsning. 
 
 
Det er kommet inn ønske om arrangering av NorgesCup Utfor 21-
22/9 på Hafjell. Styret støtter arrangementet. 

Neste styremøte Tirsd 03.09.24  
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